

智能手表
使用说明书

产品特性和注意事项

本产品为智能防水手表，支持防水/游泳/潜水，不能佩戴本产品进行潜水、攀岩、高空作业、水底潜水、极限运动等特殊运动，本公司不承担由此产生的任何责任。

产品名称及组成

产品名称：智能手表

产品组成：手表主体、充电底座、充电线、说明书。

安装与调整

1. 将手表主体与充电底座对齐，将充电线插入充电底座。

2. 将手表主体与充电底座对齐，将充电线插入充电底座。

3. 将手表主体与充电底座对齐，将充电线插入充电底座。

4. 将手表主体与充电底座对齐，将充电线插入充电底座。

请在使用前阅读说明书

1. 请仔细阅读本说明书，了解产品的特性和使用注意事项。

2. 请妥善保管本产品，避免丢失或损坏。

3. 请勿将本产品用于任何危险或非法用途。

4. 如有疑问，请咨询本公司客服人员。

[illegible]

FCC Statement

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

To assure continued compliance, any changes or modifications not expressly approved by the party.

Responsible for compliance could void the user's authority to operate this equipment. (Example- use only shielded interface cables when connecting to computer or peripheral devices).

This equipment complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

RF warning statement:

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.
The device can be used in portable exposure condition without restriction.